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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Amikor leszáll a sötétség." 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány korábbi hibás, hazánkat orosz függőségbe taszító energiapolitikája miatt kialakult válság
mindenkit érint, ez alól az önkormányzatok sem képeznek kivételt. Több hazai önkormányzat már
jelezte, hogy a jelen árak mellett nem tudják kigazdálkodni a megemelkedett a rezsiköltségeket,
ezért  a  közvilágítás  lekapcsolását, a fűtött  helyiségek  számának  csökkentését, valamint  a régi
kazánok és kályhák újraindítását tekintik átmeneti megoldásnak.

Csak  néhány  példa  a  sok  közül:  a  dél-baranyai Drávaszerdahelyen  este  10  órát  követően  a
közvilágítást  lekapcsolják,  valamint  megemelik  a  közétkeztetés  díját. A  Nógrád
megyei Karancslapujtőn éjfél  után  lekapcsolják  a  közvilágítást,  valamint  átcsoportosítják  az
intézmények, a civil szervezetek elhelyezését a hivatal azon helyiségeibe, amelyek most üresek. De
szűkebb pátriámban, a dél-somogyi Szabáson is téma volt, hogy nem lesz éjszakai közvilágítás. A
településen a beruházásokat is leállítják, így maradhat keret a számlák kifizetésére. Azonban ez a
probléma  korántsem  csak  a  kis  településeket  érinti,  országos  problémáról  van  szó.
  

A rossz gazdasági helyzet, a növekvő árak miatt egyre többen kerülnek megélhetési válságba, és
sokan  a  bűnözés  útjára  lépnek  más  utat  nem  találva.  Természetesen  a  Jobbik  konzervatív  és
rendpárti  pártként  nem  fogadhatja  el  a  káros  emlékű  „megélhetési  bűnözés”  jelenségét,  de  a
szomorú tények akkor is azt mutatják, hogy válságok idején törvényszerűen nő a bűncselekmények
száma.  Az  egyre  több  helyen  lekapcsolt  közvilágítás  ezt  a  tendenciát  csak  erősíteni  fogja,
kiszolgáltatva a tisztességes lakosságot a betöréseknek, lopásoknak, a „megélhetési bűnözőknek”.

Ezek fényében kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy mit kíván tenni a kormány annak érdekében,
hogy ne növekedjen a bűnözés a magyar vidéken, különös tekintettel a közvilágítás hiányára?



 
Várom érdemi válaszát.  
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